

**香港證券及衍生產品市場  
惡劣天氣交易通知  
(2024年9月23日起生效)**

尊敬的客戶：

自 2024 年 9 月 23 日起，香港證券及衍生產品市場，包括滬深港通、衍生產品假期交易及收市後交易時段，將實施惡劣天氣下繼續提供交易、結算及交收服務的安排。

在惡劣天氣情況下，為確保客戶和員工的人身安全，本公司將採用遙距工作模式並提供線上服務，所有現場服務則未能提供，敬請留意！

生效日期	交易市場	實施前安排	實施後安排
2024年9月23日	香港證券及衍生產品市場	當香港天文台發出八號或以上颱風信號、黑色暴雨警告或「極端情況」，可能會導致延遲開市或暫停交易、結算及交收服務。	惡劣天氣下維持交易、結算及交收服務

詳情請參閱香港交易所網站有關惡劣天氣交易安排：

[https://www.hkex.com.hk/Services/Trading-hours-and-Severe-Weather-Arrangements?sc\\_lang=zh-HK](https://www.hkex.com.hk/Services/Trading-hours-and-Severe-Weather-Arrangements?sc_lang=zh-HK)

如有任何疑問，歡迎隨時與閣下的客戶經理或客戶服務部聯絡(熱線：40080 95521/ (852) 2509 7524)。

國泰君安證券(香港)有限公司  
國泰君安期貨(香港)有限公司  
日期: 2024 年 9 月 2 日

**Notice of Severe Weather Trading  
in Hong Kong Securities and Derivatives Markets  
(With effective from 23 Sep 2024)**

Dear Clients,

Starting from 23 Sep 2024, Hong Kong securities and derivatives markets, including Stock Connect, derivatives holiday trading, and after-hours trading, will remain open and provide trading, clearing and settlement services during severe weather conditions.

To ensure personal safety for both client and staff, please note that our company will adopt remote working and the use of online services, and all on-site services are not available during severe weather conditions.

<b>Effective Date</b>	<b>Market</b>	<b>Pre-implementation Arrangements</b>	<b>Post-implementation Arrangements</b>
Sept. 23, 2024	Hong Kong securities and derivatives markets	An issuance of Typhoon Signal No.8 or above, a Black Rainstorm Warning or "Extreme Conditions", could lead to delayed market opening or suspension of trading, clearing and settlement services.	Remain open and provide trading, clearing and settlement services during severe weather conditions

Please refer to the Hong Kong Exchange website about Severe Weather Arrangements:

[https://www.hkex.com.hk/Services/Trading-hours-and-Severe-Weather-Arrangements?sc\\_lang=en](https://www.hkex.com.hk/Services/Trading-hours-and-Severe-Weather-Arrangements?sc_lang=en)

Should you have any questions, please feel free to contact your Relationship Manager or our Customer Services Department (Hotline: 40080 95521/ (852) 2509 7524).

Guotai Junan Securities (Hong Kong) Limited

Guotai Junan Futures (Hong Kong) Limited

Sept. 2nd, 2024